
El nou edif ici de la SUF de Roses, pendent

L'equip de Govern diu que no descar ta fer actuacions si segueixen a

l'actual espai que havien cedit a l'Ajuntament

L«edif ici que la SUF va cedir per tal de construir

l«equipament nou.

ROSES| G.T.

La construcci� del nou edif ici on havia de tenir un espai la Societat

Uni� Fraternal de Roses (SUF) a canvi de la cessi� del que tenien a

l'Ajuntament segueix pendent i sense data. L'alcaldessa, Montse

Mindan (CiU), diu que malgrat que l'equip de Govern est� abordant

la darrera fase del Pla de Barris on estava incl�s el projecte, de

moment no es plantegen fer el nou centre. Almenys, f ins que no

estigui feta la Riera Ginjolers. Per aix�, Mindan diu que des de

l'Ajuntament no descar ten fer les millores que siguin necess�ries a

l'edif ici actual "si veiem que la cosa va per llarg". El projecte es va abordar amb l'anterior Govern del PSC

encap�alat per Magda Casamitjana per� l'actual sempre ha considerat que el cost de construcci� -valorat en

uns tres milions d'euros- era excessiu. Per aix�, van demanar una rebaixa, per�, de moment, no ser� una realitat.

El nou edif ici es va dissenyar en el marc d'aquest projecte -que va quedar aturat- i la SUF hi havia de tenir un

espai. La seva construcci� s'havia d'aixecar entre el solar que ocupa l'edif ici actual que van cedir a l'Ajuntament

a canvi del nou i el que hi ha al costat. Era un edif ici amb un disseny innovador de 2.400 metres quadrats sorgit a

trav�s d'un concurs p�blic i valorat en m�s de tres milions. Amb l'entrada de CiU al Govern, l'aleshores alcalde,

Carles P�ramo, va decidir replantejar tots els equipaments previstos. I aquest, tamb�.

Tornar a l'edif ici cedit

Es va demanar una rebaixa del cost i al mar� de l'any passat es va modif icar el conveni amb la SUF establint que

l'Ajuntament tenia dos anys m�s per executar l'obra o hauria de tornar l'edif ici. Finalment, a l'octubre de 2012

l'entitat, impulsora de m�ltiples activitats al municipi, va recuperar la sala antiga de l'immoble i va tornar-hi a

programar activitats.

El desencallament d'aquesta actuaci�, per�, encara no t� data. De fet, l'alcaldessa aix� ho va recon�ixer en una

entrevista a Empord�TV. En les seves declaracions, Mindan va dir que es tracta de moments dif�cils i que "no

podem fer volar coloms perqu� hi ha coses que no es poden assumir ara". "Anirem executant per fases els

equipaments que hi ha pendents i quan tinguem la Riera Ginjolers, anirem per la SUF", va assegurar.

En aquest sentit, va dir que "tenim un conveni a trav�s del qual l'Ajuntament �s el propietari de l'edif ici i ells en

faran �s f ins que es faci el nou. Per renovar-lo no hi hauria problema i si veiem que la cosa va per llarg i s'hi

necessiten actuacions, doncs estar�em disposats a assumir-les. En aquests moments, s'ha de prioritzar".

L'Ajuntament est�, doncs, assumint, malgrat l'aturada de les apor tacions del Govern catal�, la darrera fase de

reurbanitzaci� del centre hist�ric que quedava, aix� com alguns carrers que havien quedat a "mig fer" en el

projecte que havia guanyat la intervenci� integral de la Generalitat amb l'anterior Govern al capdavant.
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